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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA 
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ 
CELEBRADA EL DIA 21 DE MAIG DE 2024. 

 
 
Sent les 20.00 hores del dia indicat a l’encapçalament, es                                               
reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera 
de Sagunt els membres de la mateixa que al marge es 
relacionen a fi de constituir l'Assemblea General Ordinària 
de JUNTA DE PRESIDENTS. 

     
      

Oberta la sessió en primera convocatòria pel President 
Executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per 
la secretària Mar Bruno, es debaten els assumptes 
establerts en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament 
establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a 
continuació s'indiquen: 

 
 
            
    
ORDRE DEL DIA :  Ordre del dia:  
       
1    1. Lectura i aprovació acta anterior.     
    2.  Actes fallers passats  

3. Informe presidència  
4. Tanque termini candidates FFMM  de FJFS 
5. Aprovació jurats FFMM  de FJFS  
6. Elecció Restaurants i menús  
7. Sorteig falles que assistiran a Cecina 
8. Presentació nova imatge de marca  
9. Precs i preguntes.                                                                                                                                                                                               

8. Precs i preguntes   
9. Precs i preguntes.  
 
 
 
 
 

PRESIDENT EXECUTIU 

Hugo Morte Lorente 

 

SECRETÀRIA GENERAL  

Mar Bruno Rubio  

 

REPRESENTANTS DE JUNTA 

DIRECTIVA 

 

Antonio José Fresno  

Ángeles Alós García 

Sonia Urueña Pariente 

Vicente Cuenca 

Benjamín Alepuz Soriano  

Marian Romero Torres 

Oscar Martell 

Carla Cosín 

Lidia Rovira Martín 

Rosana Muñoz Camacho  

 

 
COMISIONS PRESENTS : 
02.- LA PALMERETA 
03.- EDUARDO MERELLO   
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD   
05.- SANTA ANNA 
06.-  LA VILA                          
08.- SANT FRANCESC          
09.- LA MARINA                
10.- LUIS CENDOYA    
11.- AVDA DOCTOR PALOS          
12.- EL REMEI   
15.- TEODORO LLORENTE      
17.- EL MOCADOR 
18.- EL PALLETER 
19.- EL ROMANO             
20.- LA PALMERA 
22.- GILET                   
24.- LA VICTORIA 
26.- PLAZA IBÉRICA     
29.- EL MERCAT                      
31.- EL TABALET    
32.- AVINGUDA 
33.- EL TRONAOR                           
34.- PLAZA MARE NOSTRUM   
35.- PLAZA DEL SOL               
37.- PLAZA RODRIGO 
38.- BALADRE     
39.- VILA DE FAURA            
41.- AVDA. 3 DE ABRIL        
44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS    
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1. APROVACIÓ,  SI ESCAU, DE L'ACTA ANTERIOR: 
 
Ismael (E. Merello) informa que en l'acta anterior en lloc del seu nom apareix Isaac. Es 
pren nota per a realitzar la rectificació i pujar l'acta correcta al portal de transparència. 
 
Acta aprovada.  
 

2. ACTES FALLERS PASSATS 
 
Agrair a la ”Casa de andalucia” la invitació  al nomenament de la majordoma de la Creu 
i el diumenge a la missa “rociera”.  
 
  
3. INFORME DE PRESIDÈNCIA: 
 
El President Executiu Hugo Morte informa de la reunió que s'ha mantingut en l'Ajunt. 
per la seua part i amb l'assistència de D. Antonio José *Fresno i amb la regidor Dª Patrícia 
Sanchez,  Dª Eva Julià, Dª Maria José Cócera i Dª Elisa Aguilar.  
 
Es vol intentar homogeneïtzar diversos actes fora de la setmana fallera perquè les 
molèsties al veïnat siguen els menys possibles. Les dates de: Mig Any, Sant Joan, Cruz de 
Maig, Pre – falle,  entre els mes destacats.  
 
Per a qualsevol esdeveniment especial que qualsevol falla vulga organitzar, s’ha d'enviar 
una memòria detallada i se li concediran els permisos, però cal informar-los prèviament 
perquè la Regidoria competent actue en conseqüència. 
 
L’Ajunt. proposa per a pre-falles el 8 març, i Lalo (Santa Anna) proposar dues dates per 
al “Mig Any”; El President Hugo els emplaça a decidir-ho en sectors i li les traslladen a 
ell i el seu equip per a posteriorment reunir-se de nou amb l'Ajunt.; Apunta que la 
col·laboració per part de la Regidoria competent és màxim, ja que fins i tot s'estan 
concedint permisos que s’han demanat fora del termini i en la forma corresponent.  
 
Informa que el president de la “Targa Cecina” ens ha convidat al nomenament de la 
Padrina i el Fiere; la intenció és assistir a l'acte i li agradaria que l'FM una vegada triada 
els acompanyara.  
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Presa la paraula Toni Fresno (VP): informa que per als actes del cap de setmana es 
comptarà amb una interprete de signes ja que la intenció és fer tots els actes inclusius.  
Es reservaran uns llocs per a les persones amb necessitats especials en tots els actes i es 
pot informar a ell per a tindre-ho en compte.  
 
Rosana Muñoz  (VP esports) informa que ja està fixada la data per a la inauguració dels 
jocs de taula. Serà el 28 de juny a les 19,30 H en el casal de la FM de FJFS, prèvia 
aprovació de la taula d'esports.  
 
S'informa que els actes del cap de setmana es van a retrasnmitir a traves d'Instagram. 
 
Carla Sanchez, responsable d'agenda de FFMM i CCHH, trasllada que qualsevol invitació 
ha de ser a través del mail de protocol@fjfs.es i que ja és públic el calendari de federació, 
on s'aniran incorporant totes les dates.  
 
 
4. TANCAMENT TERMINI FMM de FJFS 2025 
 
El President Hugo passa a fer la lectura de les candidates presentades:  
 
- Candidates a FMI de FJFS 2025:  
 
. Carla Martinez Magallanes – Falla Baladre 
. Julia Palanca Benito – Falla La Marina 
. Noa Barea Encinas – Falla Els *Vents 
 
- Candidates a FM de *FJFS 2025: 
 
. Paula Maria Solaz Gil- *Falla Luis *Cendoya 
. Teresa Aparacio Matallín – Falla Luis *Cendoya 
 
 
5. APROVACIÓ JURATS FFMM de FJFS 
 
 
Es procedeix a la lectura del jurat proposat:  
 
COMPOSICIÓ DEL *JURAT DE LA FALLERA *MAJOR INFANTIL  
 
1. Representant dels Ajuntament: Ana Maria Quesada Arias  
*Regidora de Cultura de l’Excm.Ajuntament de Sagunt  
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2. Una persona rellevant de la història de FJFS: Sara Cardona Lledó  
Fallera dones de 1987 fins a l’*actualitat. Fallera Major en 1995. Pertany a l’A. C. Falla 
el Romà. Gerent d´Indumentària Valenciana Lledó.  
 
3. Un *representant *dels *mitjans de *comunicació: Anunciació Ramírez *Queralt  
Periodista. Vicedegana de Periodisme en la Universitat CEU Cardenal Herrera de 
València  
 
4. Un representant dels Ajuntes Locals de la Comunitat Valenciana: Salvador Domènech 
Montoliu  
President de la Federació de Falles de Borriana. Metge. Director de l’Hospital La Plana 
de Vila-real  
 
 
5. Una persona experta en protocol: Carmen Marín Peiró  
Cort d’Honor de la Fallera Major de València 2023. Mestra d’educació infantil  
 
COMPOSICIÓ DEL JURAT DE LA FALLERA MAJOR 
 
1.Representant dels Ajuntament Javier Raro Gualda 
Regidor d’Hisenda, Contractació i Mobilitat Urbana i tinent d’alcalde de Port de Sagunt 
de l’Excm. Ajuntament de Sagunt.  
 
2. Una persona rellevant en la història de la FJFS: Lourdes Lázaro Ferri  
Primera presidenta de falla de la FJFS. Fallera Major en 1989 i presidenta de l’AC Falla 
La Marina en 1991.  
 
3. Un representant dels mitjans de comunicació: Irene Benet Morera  
Fundadora de “Diari d'una Peineta”, diari/blog dedicat a la Indumentària Valenciana 
tradicional. Doctora en Composició Arquitectònica i professora en la Facultat 
d’Arquitectura. Fallera Major Infantil i Fallera Major de l'A. C. Falla Doctor Pals i de la 
Falla Doctor Collado de València.  
 
4. Un representant cap’d dels diferents Ajuntes Locals de la Comunitat Valenciana: Sebas 
Marín Martínez  
President de la Federació de Falles I+E de València. Diplomat en Magisteri. Especialista 
en autoedició electrònica a l’Institut Valencià de la Joventut.  
 
5. Una persona experta en protocol: Laura Mengó Hernández  
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Fallera Major de València 2023. Infermera en el departament de maternitat de l’Hospital 
la Fe de València. 
 
Dani (president Falla Els Vents) comenta que, encara que al reglament no s’indica que 
no pot ser Jurat un membre de Federació, pregunta si és coherent eixa proposta; Se 
l'informa per part d'Hugo que no és la primera vegada que succeeix que un membre de 
federació és jurat al mateix temps. 
 
Lalo (Santa Ana) diu que el que s'hauria de valorar és si és ètic o no, el mateix que d'igual 
manera un indumentarista, perruquer, etc…del poble, tampoc deuria. Sonia, del 
departament jurídic coincideix en la mateixa opinió i explica que el mateix ocorre amb 
les persones de l'Ajunt., que per ser del poble no estan invalidats i el mateix s'ha d'aplicar 
amb la resta jurada.  
 
El President Hugo matisa que Lourdes Lázaro no està en el jurat com a membre de 
Federació, sinó pel motiu d'haver sigut primera presidenta de falla de la FJFS. Fallera 
Major en 1989 i presidenta de l’AC Falla La Marina en 1991.  
 
Héctor (Luis Cendoya) informa que pel fet que les dues candidates a FFMM són de la 
seua falla, informe totes dues de la composició del jurat i que cap va posar cap 
impediment. 
 
El President Hugo pregunta a Nathalie  que en 2013 va ser membre de jurat i membre 
de federació, per la seua opinió sobre aquest tema al que ella respon que el que ha de 
prevaldre és el sentit comú, i que això va en cada persona el que considera de votar, i 
que el mateix ocorre com s'ha comentat anteriorment amb els membres de l'Ajunt.; Si 
estem en eixa posició s'està desconfiant del jurat. 
 
Dani (Els Vents) matisa que no desconfia del jurat, però que li havia semblat estrany 
aquest punt i volia traslladar la seua impressió. 
 
S'aprova el jurat amb 29 vots a favor i 1 en contra. 
 
 
6. ELECCIÓ DE RESTAURANTS I MENÚS 
 
Abans de la votació, s'informa que l'hotel AGH ha informat que els xiquets no poden 
eixir a jugar fora del saló i que en cas de desperfectes serà responsabilitat de les falles.  
 
Es procedeix a la votació del sopar del comiat. 
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- El Celler 6 vots 
- Hotel AGH 3 vots 
- El Faro 20 vots 
- Abstencions: 1 
 
Fran (Falla Churruca) comenta que cal triar entre una carn i un peix per a simplificar ja 
que hi ha quatre opcions. S'ajorna la votació a via wasap de presidents.  
 
 
7.  SORTEIG FALLES ASSISTENTS A CECINA 
 
Les falles “Churruca i 3 d´Abril” es retiren del sorteig pel que se sol·liciten voluntàries. Es 
manté “Tronaor i Mocador”.  
 
Les falles “Remei i Sant Francesc” es presenten voluntàries; entre ambdues se sorteja i 
la triada és “Sant Francesc”. 
 
Lalo (Santa Ana) pregunta si les falles que s'han retirat tenen opció l'any vinent de 
presentar-se i se l'informa que així és.  
 
Oscar Martell (delegat d'Agermanament) recorda que les dates del viatge són de l'1 al 9 
setembre i aclareix que el lloguer de la furgoneta el costeja federació.  
 
8. PRESENTACIÓ NOVA IMATGE DE MARCA 
 
Hugo informa que ha enviat al grup de presidents/as la nova imatge de marca tant per 
als perfils de RRSS com per a la web.  
 
Miguel (Falla el Romà), pregunta si eixe canvi tindrà cost, al que se l'informa que no, el 
cost seria exclusivament per la modificació del disseny del portal virtual web; ell proposa 
l'haver fet un concurs entre la gent jove per a això; Hugo informa que se li ha confiat a 
un membre de federació que és expert en disseny però que es pren nota per a treballs 
futurs d'eixa índole i així es fomenta la participació.  
 
Sergio (Falla La Victòria) pregunta si es tindran dos escuts , se l'informa que no; que 
l'escut és el que hi ha i no es tocarà, que el que es va actualitzar i adaptar exclusivament 
per als perfils de RRSS i la pàg. web.  
 
A més, amb tot això, pretenem aconseguir major que es dote de major rellevància i 
importància a l'escut oficial. 
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9. PRECS I PREGUNTES 
 
Manel (Falla Plaza Rodrigo) pregunta que quin serà el  criteri per a la reserva de llocs en 
l'acte de l'elecció; se l'informa que hi haurà lloc sol reservat per al jurat, representants 
institucionals i FFMM I CCHH de 2024 i persones amb necessitats especials; la resta per 
ordre d'arribada.  
 
També informa que Plaza Rodrigo no va assistir a la Champions dels Play-backs per les 
dates de la celebració i el poc termini per a poder organitzar-ho. Comenta que s'agraeix 
l'ajuda econòmica que atorga federació per a això, però que es queda curta. 
 
Miguel (El Romà), en referència  al llenguatge inclusiu, pregunta si hi ha algun conveni 
de col·laboració i si es poguera fer extensible a la resta de comissions. Toni Fresno (VP) 
l'informa que la FJFS es farà càrrec del cost del servei del dissabte i l’Ajunt. del diumenge, 
i que estan intentant que siga el consistori el que es faça càrrec de sufragar aquest servei 
en la resta d'actes on intervinga l’Ajunt. atés que ells ja tenen un acord amb *Fesord. 
 
S’informa que s'ha intentat un conveni sense cost amb l'entitat encarregada i que, ara 
com ara, no és possible però que es continuarà intentant, sabent a més que les 
comissions poden tindre eixe interés a poder utilitzar aquest servei. 
 
Quant a l'elecció dels jurats, Miguel (El Romà) informa que el preocupen els processos, 
ja que la imatge de transparència a més de donar-la cal aparentar-la.  
 
La seua recomanació a la Secretària General és que es faça el possible perquè els jurats 
no porten mòbils i que haurien d'estar incomunicats a l'hora de deliberar per a evitar 
qualsevol tipus de telefonada o avís als seus terminals. Sol·licita expressament que 
conste en acta. 
 
S'informa que la següent reunió és el 4 de juny i Héctor (Luis Cendoya) proposa realitzar 
una reunió extraordinària la setmana pròxima per a votar la data de l'exaltació. 
 
El President Hugo explica el perquè d'eixa data però que aquesta obert al que decidisca 
la taula; finalment es manté el dia 4 de junt de 2024. 
 
 
Vicent (Sant Francesc) informa que el sopar de sectors serà el 13 de setembre en el 
Mirador. 
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La Falla “el Remei” pregunta si es visitarà a les FFMM triades; se l'informa que així serà 
després de la crida. 
 
Andrés (Avinguda) comenta que si hi ha algun problema amb els censos perquè la seua 
secretària li ha informat d'això. Lidia Rovira,  (Secretària d'Actes) l'informa que el cens 
de València està solucionat i que, si és en el cens de Sagunt, que per favor l'informen en 
el grup de secretaría que anteriorment si que van haver incidències però que ara estava 
tot solucionat.  
 
 
S'alça la sessió a les 20.57 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta 
acta. 
 
 
ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ 4 DE JUNY:  
 
1. Lectura i aprovació acta anterior. 
2. Actes fallers passats. 
3. Informe de Presidència. 
4. Votació proposada data Exaltació *FFMM *FJFS 2025. 
5. Pressupostos *FJFS 2024-2025.  
6. Calendari Presentacions Falles 2024-2025. 
7. Precs i Preguntes 

 
 
 
 
 
Lidia Rovira 
Secretària d'Actes. 
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